
 
 

 

 
PROTOKÓŁ 

Posiedzenie LVIII sesji Rady Miasta Wojkowice 
 z dnia 24 kwietnia 2023 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna   

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny   

3 KLIMEK Maciej obecny   

4 KOSMALSKA Klaudia obecna   

5 KRYSTECKI Piotr obecny   

6 KUPCZAK Ilona obecna   

7 MANIA Mateusz obecny   

8 MUSIAŁ Lidia obecna   

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna   

10 OSTRĘGA Dariusz obecny   

11 PAWEŁCZYK Przemysław obecny   

12 ROGALSKA Barbara obecna   

13 SYJUT Stanisław obecny   

14 WADOWSKA Katarzyna obecna   

15 ZAWADA Zdzisława obecna   

 

 

obecni 15 



wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie LVIII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Otwarcia LVIII Sesji  Rady Miasta Wojkowice dokonał Przewodniczący Pan 
Mateusz Mania . Na wstępie podziękował wszystkim za obecność, 
przywitał Burmistrza, Skarbnika Miasta, pracowników Urzędu oraz 
mieszkańców i Radnych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada 
jest władna do podejmowania uchwał. Przypomniał również o ustawie 
dotyczącej ochrony danych osobowych i o  nagrywaniu obrad sesji oraz o 
systemie do elektronicznego głosowania. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Wobec braku wniosków w sprawie zmian, porządek obrad został przyjęty. 

 
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia LVII sesji Rady Miasta Wojkowice z 
dnia 20 marca 2023r. 
Protokół został przyjęty. 

 
4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady, działalności w 
okresie międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Miasta spraw. 
 

Najistotniejsze sprawy, do których nawiązał Burmistrz to: 
1. budowa kanalizacji  - obecnie kończymy ul. Piaski. Na przełomie kwiecień/maj ekipa 
będzie odtwarzała nawierzchnię na ul. Sobieskiego, na odcinku od ul. Jaworznik do ul. 
M.C.Skłodowskiej. W razie pytań do dyspozycji pozostaje  Prezes Wojkowickie Wody 
Sp. z o.o. -Pan Marcin Wroński. W I połowie maja rozpoczną się prace odtworzeniowe 
na ul.Proletariatu, Jaworznik, Źrałków oraz na Krzyżówce. 
Wraz z zakończeniem jednych ulic będziemy przechodzić na kolejne. Zgodnie z 
wcześniejszymi ustaleniami wkrótce dojdą kolejne trzy ekipy. 
2. na ul. Brzeziny trwa przewiert, na ul. Paderewskiego też są kontynuowane działania i 
również przewiduje się odtworzenie nawierzchni. 
3. rewitalizacja Obiektu Sportowego "Millenium" w Wojkowicach -udało nam się 
przekształcić jedno z zadań , mamy już wszystkie dokumenty, które potwierdzają 
finansowanie zewnętrzne na kwotę 12mln70tys. zł., jesteśmy na etapie zmian 
funkcjonalno-użytkowych ( chodzi o wykreślenie pewnych pozycji). W maju ogłosimy 
przetarg. Myślę, że zostanie pozytywnie rozstrzygnięty i będzie można w przyszłym 
roku otworzyć ten obiekt. 



4. u. Proletariatu - na chwilę obecną prace zostały wstrzymane. Zostaną one znów 
wznowione po wybudowaniu kanalizacji sanitarnej i uzgodnieniu z Tauronem 
przebiegu sieci i kanału ciepłowniczego. W chwili obecnej trwają rozmowy w tym 
zakresie. Zgodnie z harmonogramem rzeczowym koniec prac jest przewidziany na 
koniec listopada. 
 
5. Centrum Handlowe - po majówce będzie zorganizowane wmurowanie kamienia 
węgielnego, na którą to uroczystość są zaproszeni radni. Dokładna informacja nt dnia i 
godziny zostanie przesłana na maile. Prace idą do przodu. Zostało już wbitych 400 
betonowych pali, jest już przygotowany cały fundament. W miesiącu maju oraz w I 
połowie czerwca będzie już zabudowana cała konstrukcja. Na przełomie 
listopad/grudzień 2023r. przewidujemy otwarcie Centrum. 
Bieżące sprawy: 
1. zbliżające się Święto 3 Maja 

 
2. Dzień Flagi ( 2 Maja) - w tym dniu będą rozdawane flagi mieszkańcom. Urząd Miasta 
jest zamknięty , gdyż ten dzień został odpracowany. 
3. wkrótce poznamy szczegóły wszystkich koncertów muzycznych. Złożyliśmy wniosek 
aplikacyjny do Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii w ramach Święta 
Metropolitarnego i czekamy na dalszy rozwój spraw. 
4. otrzymaliśmy dokumentację projektową na budowę ul. Morcinka ( droga od ul. 
Sobieskiego do ul. Sucharskiego). Obecnie trwają jeszcze prace nad zatwierdzeniem tej 
dokumentacji .Rozwiązanie jest wieloróżnicowe - od kanalizacji i problemów wspólnoty 
aż po przejście na skrzyżowaniu pomiędzy ul. Fabryczną i Morcinka ( brak chodnika). To 
wszystko jest zaprojektowane w tej dokumentacji. Myślę, że wszystko zostanie szybko i 
pozytywnie zatwierdzone , a to umożliwi aplikowanie o kolejne środki, fundusze 
zewnętrzne, co z kolei umożliwi realizacje tego działania. 
5. nałożyliśmy kolejne kary finansowe na Pana O.z ul. Sobieskiego. Pan był, obiecał, że 
usunie " odpady " ze swojej działki. Póki co nic z tego nie wynikło. Za niedługo 
ustabilizuje się tam drzewostan. 
Przepisy w tym zakresie są nie do końca adekwatne . Powinny być tak skonstruowane, 
aby umożliwiły realne działania, a tak nie jest. My te kary finansowe nałożyliśmy i jeżeli 
nie zostaną spełnione i obowiązek nie zostanie podjęty to prawdopodobnie w tym roku 
rozwiążemy sprawę poprzez wykonanie zastępcze. Będziemy chcieli tą sprawę 
zamknąć , bo jesteśmy zgodni co do tego, że trwa to już za długo. 
6. przygotowujemy wniosek aplikacyjny do Funduszy Europejskich na rozbudowę 
oczyszczalni ścieków i wymianę sieci wodociągowej 
7. Wydział Polityki Miejskiej Urzędu Miasta czeka na informację dotyczącą 
dofinansowania do montażu instalacji fotowoltaicznych  . Mamy zapewnioną alokację 
na poziomie 1mln200tys.zł. W momencie kiedy będziemy już mieli termin konkursu , 
wtedy będziemy zbierać od mieszkańców deklarację dot. tego, kto byłby 
zainteresowany po to, żeby móc realizować kolejny etap tego właśnie działania. W 
dniu dzisiejszym będzie spotkanie w tym temacie. 
 

 
Po zakończeniu wystąpienia przez Burmistrza głos zabrał Radny M.Mania, który 



powiedział, że ze swojej strony  trzyma kciuki za kwestie związane z ul. Sobieskiego , z 
Panem O. 
 

 
5. Przedstawienie stanowisk komisji Rady dotyczących projektów 
uchwał. 
 

Komisja Budżetu w dniu 20 kwietnia 2023r. opiniowała cztery projekty uchwał: 
493/2023, 494/2023, 495/2023, 498/2023. Wszystkie projekty uzyskały pozytywna 
opinię. 
Komisja Gospodarki Komunalnej na posiedzeniu w dniu 11 kwietnia opiniowała trzy 
projekty :495/2023 - uchwała budziła wiele kontrowersji,ale ostatecznie , po 
burzliwych dyskusjach, projekt został zaopiniowany pozytywnie, 496/2023, 497/2023 - 
zaopiniowane pozytywnie 

Komisja Edukacji , Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa, Sportu i Kultury opiniowała w 
dniu 12 kwietnia 2023r. dwa projekty uchwał: 495/2023 i 498/2023r. Oba uzyskały 
pozytywną opinię. Projekt nr 495/2023 był poddany burzliwej dyskusji i szczegółowej 
analizie. 

 
6. Dyskusja uzupełniajaca nad projektami uchwał. 
Radni szczegółowo zapoznali się z projektami uchwał i nie mieli potrzeby 
dodatkowej dyskusji. 

 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

7.1. Projekt uchwały nr 493/2023 w sprawie: zmian w budżecie Miasta 
Wojkowice na rok 2023. 
 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 493/2023 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na 
rok 2023. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

7.2. Projekt uchwały nr 494/2023 w sprawie: zmian uchwały Rady Miasta 
Wojkowice nr XXIX.243.2021 z dnia 22 lutego 2021 r. w sprawie zasad 
udzielania z budżetu gminy Wojkowice dotacji celowych na finansowanie 
lub dofinansowanie inwestycji w zakresie ochrony środowiska i 
gospodarki wodnej oraz kryteriów wyboru tych inwestycji do 
finansowania lub dofinansowania 

 
 



 
 

głosowanie Projekt uchwały nr 494/2023 w sprawie: zmian uchwały Rady Miasta Wojkowice nr 
XXIX.243.2021 z dnia 22 lutego 2021 r. w sprawie zasad udzielania z budżetu gminy 
Wojkowice dotacji celowych na finansowanie lub dofinansowanie inwestycji w 
zakresie ochrony środowiska i gospodarki wodnej oraz kryteriów wyboru tych 
inwestycji do finansowania lub dofinansowania 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 



11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

7.3. Projekt uchwały nr 495/2023 w sprawie:udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Będzińskiego na dofinansowanie realizacji Zadań 
pn. „ Przebudowa drogi powiatowej 4707 S - ul. Piaski w Wojkowicach”, „ 
Przebudowa drogi powiatowej 4713 S - ul. Długosza w Wojkowicach” 
oraz „Przebudowa drogi powiatowej 4700 S- ul. Jana III Sobieskiego w 
Wojkowicach”. 
 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 495/2023 w sprawie:udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Będzińskiego na dofinansowanie realizacji Zadań pn. „ Przebudowa drogi 
powiatowej 4707 S - ul. Piaski w Wojkowicach”, „ Przebudowa drogi powiatowej 
4713 S - ul. Długosza w Wojkowicach” oraz „Przebudowa drogi powiatowej 4700 S- 
ul. Jana III Sobieskiego w Wojkowicach”. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 



1 CHMIELEWSKA Mariola PRZECIW 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

7.4. Projekt uchwały nr 496/2023 w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie 
do gminnego zasobu, prawa własności nieruchomości, stanowiącej 
działki nr 271/8, 271/9, 271/10, 271/11, obręb 0001 Wojkowice o łącznej 
powierzchni 0,3172 ha położonej w Wojkowicach przy ulicy 
Gierymskiego. 
 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 496/2023 w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie do gminnego 
zasobu, prawa własności nieruchomości, stanowiącej działki nr 271/8, 271/9, 
271/10, 271/11, obręb 0001 Wojkowice o łącznej powierzchni 0,3172 ha położonej 
w Wojkowicach przy ulicy Gierymskiego. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

7.5. Projekt uchwały nr 497/2023 w sprawie:wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej 
umowy zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość. 
 

 



głosowanie Projekt uchwały nr 497/2023 w sprawie:wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, 
dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy zawieranej na czas 
oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 

8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 



14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

8. Projekt uchwały nr 498/2023 w sprawie:przyjęcia Oceny Zasobów 
Pomocy Społecznej Gminy Wojkowice za rok 2022. 
 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 498/2023 w sprawie:przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy 
Społecznej Gminy Wojkowice za rok 2022. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA 

3 KLIMEK Maciej ZA 

4 KOSMALSKA Klaudia ZA 

5 KRYSTECKI Piotr ZA 

6 KUPCZAK Ilona ZA 

7 MANIA Mateusz ZA 



8 MUSIAŁ Lidia ZA 

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

10 OSTRĘGA Dariusz ZA 

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

12 ROGALSKA Barbara ZA 

13 SYJUT Stanisław ZA 

14 WADOWSKA Katarzyna ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

9. Interpelacje, zapytania, wnioski radnych. 
 

Na początku Przewodniczący M.Mania poinformował, że do Biura Rady wpłynęła 
interpelacja Radnej I.Kupczak w sprawie wykoszenia trawy, naprawy zamka w furtce na 
terenie placu zabaw  przy ul. Harcerskiej oraz  zamontowania wiaty przystankowej . 
Jako drugi głos zabrał Radny P.Krystecki, który wystąpił z wnioskiem skierowanym do 
Burmistrza, aby na Komisję Gospodarki Komunalnej zaprosić przedstawiciela firmy, 
która buduje Centrum Handlowe, ponieważ Radny chciałby poznać kwestie związane z 
organizacją ruchu, wyjazdu z budowy,kwestie odwodnienia i inne tematy techniczne. 
Chciałby uzyskać konkretne informacje tak, aby móc je przekazać mieszkańcom ze 
swojego okręgu.Pan  P.Krystecki wystąpił też z prośbą o zamieszczenie w Głosie 
Wojkowic lub na stronie internetowej Urzędu informacji nt podatku dochodowego, bo 
mieszkańcy się niepokoją, że jeszcze nie dostali powiadomień (wezwań podatkowych 
do zapłaty). Radny chciałby, aby mieszkańcy wiedzieli z czego to wynika, że tych decyzji 
podatkowych jeszcze nie otrzymali i kiedy mogą się ich ewentualnie spodziewać. 
 
Jako ostatni wystąpił Radny M.Mania, który zabrał głos w imieniu druhów OSP 
Wojkowice oraz wszystkich, którzy zwracają się z zapytaniem dot. zarządzenia w 
sprawie  wpłat ekwiwalentu wraz z załącznikami, jak, na jakim wzorze, czy wpłata na 
konto czy do ręki. Nie zostali też druhowie poinformowani o braku ekwiwalentu za 
zeszły rok, nie zostały również rozliczone obecne wyjazdy. 
 
Przewodniczący podkreślił, że Rada Miasta podjęła w zeszłym roku uchwałę i określone 
zostały stawki, ale brak jest czynności wykonawczych, a druhowie mają problem z 
osobą odpowiadającą za zarządzanie kryzysowe w uzyskaniu stosownych 
dokumentów. Wobec powyższego poprosił o pomoc w tej sprawie. 
Radny M.Mania zwrócił się również do Burmistrza , a w zasadzie do Naczelnik Wydziału 
Inwestycji Pani I.Nowak z następującym problemem - na ul. Głowackiego Wojkowickie 
Wody Sp. z o.o. wykonywały przyłączenie do jednej z posesji i w wyniku przywrócenia 
kostki do stanu pierwotnego kostka się zapadła. Poprosił o usunięcie problemu. 
 
 
 



 
10. Sprawy bieżące Rady. 
 
 

Ze spraw bieżących Przewodniczący M.Mania : 
1. przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych do dnia 30 kwietnia 
2023r. 
2. zaprosił na obchody 3 Maja 

 
3. przypomniał przewodniczącym komisji rady o składaniu na bieżąco  protokołów z 
posiedzeń komisji do Biura Rady. 
Na koniec poinformował, że wracamy do harmonogramu sesji na ostatni poniedziałek 
miesiąca. W związku z tym następna sesja jest zaplanowana na dzień 29 maja 2023r. 

 
11. Zakończenie sesji. 
 

Przewodniczący M.Mania dokonał zamknięcia LVIII sesji Rady Miasta Wojkowice i 
podziękował wszystkim za obecność. 
 
 
 
 
 
 

 

    Sporzadziła:                                                                                                          Zatwierdził: 

Główny Specjalista                                                                                    Przewodniczący Rady Miasta 

  Izabela Sitko                                                                                                          Mateusz Mania  


